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ZAPISNIK 
 

18. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 

odrţane 25. listopada 2023. u 16:30 sati, virtualno putem Zoom aplikacije 

 

 

Prisutni: Vesna Đuričić, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Vjeran Magjarević, Petra Sviličić, Mladen Rupčić, 

Antun Marki, Ivan Ljuština, Domagoj Dolički (gost) 

 

Ispričani: Ivan Güttler, Ksenija Cindrić Kalin, T. Likso 

 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 17. virtualne sjednice UO odrţane 1. 6. 2023. 

2. Priprema EMS 2025 – aktivnosti i problemi 

3. Odlazak V. Đuričić na 52. sjednicu EMS Council – odobrenje 

4. Priprema za MI9  

5. Hrvatski meteorološki časopis 56 – status 

6. Priznanje bonitetne tvrtke CompanyWall za pouzdanu organizaciju 

7. Novosti na internetskim stranicama HMD-a 

8. Promjene u članstvu HMD-a 

9. Razno 

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika sa 17. virtualne sjednice UO održane 1. 6. 2023. 

Predsjednica V. Đuričić otvara sjednicu te pita ima li dopuna na zapisnik 17. sjednice UO HMD-a koja je 

odrţana virtualno 1. lipnja 2023. Nije bilo dopuna te je zapisnik jednoglasno prihvaćen.  

 

Ad 2. Priprema EMS 2025 – aktivnosti i problemi 

V. Magjarević nas obavještava da Ekonomski fakultet kreće u obnovu zgrade koja će trajati 18 mjeseci, a 

radovi nisu još niti počeli tako da otpada kao opcija za konferenciju EMS-a. 

Nadalje, PMF, zgrada Kemije ima dvije velike prostorije i jednu manju što je nedovoljno. Fizika takoĎer nema 

dovoljan broj prostorija. Matematika ima dovoljan broj prostorija, no prodekan Grubišić nije pristao na 

iznajmljivanje prostora zbog studentskih ispitnih rokova. Ponuda da se EMS odrţi u zgradama Kemije i Fizike 

zajedno nije se svidjela odgovornim ljudima iz EMS-a.  

Zgrada Sveučilišta u Zagrebu pored Velesajma odgovara potrebama EMS-a no još se čeka da se Sveučilište 

izjasni jesu li spremni iznajmiti prostor za konferenciju. Pitanje je i hoće li EMS pristati jer je jedan od uvjeta da 

je zgrada gdje se odrţava konferencija na 20 minuta udaljenosti od centra grada te da ima dovoljan broj hotela 

u blizini što je oboje upitno za zgradu Sveučilišta. 

Prostori Katoličkog fakulteta nisu se svidjeli predstavnicima EMS-a pa je i ta opcija otpala.  

Opcija odrţavanja konferencije na FESB-u u Splitu još je otvorena, no pod upitnikom je jer je u Splitu 
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početkom rujna sezona još u punom jeku. Ipak, postoji opcija i da se konferencija pomakne na treći ili četvrti 

tjedan rujna.  

V. Đuričić ističe da bi trebalo moliti za sastanak uţivo prorektora Sveučilišta te na sastanku zamoliti za najam 

prostora Sveučilišta. Raspravlja se tko bi išao na taj sastanak, prijedlozi su Mirko Planinić i Danijel Belušić 

ispred Geofizičkog odsjeka, Branka Ivančan-Picek ispred DHMZ-a te V. Đuričić ispred HMD-a. Poziv za 

sastanak navedenima će V. Đuričić poslati sutra te predloţiti sastanak u tjednu 6. – 10. studenoga. Svi prisutni 

podrţavaju ideju. J. Jurković predlaţe da se prvo zatraţi tlocrt i plan prostora kako bismo bili 100 % sigurno da 

prostori odgovaraju potrebama i zahtjevima EMS-a.  

P. Sviličić pita bi li prostor samog Velesajma odgovarao za konferenciju EMS-a. V. Magjarević se slaţe da se 

moţe otići pogledati njihove prostore.  

 

Ad 3. Odlazak V. Đuričić na 52. sjednicu EMS Council - odobrenje 

EMS Council je ekvivalent našem Upravnom odboru. 52. sjednica će se odrţati u Readingu u Engleskoj 26. i 

27. oţujka 2024. Martina Jung iz EMS-a pozvala je i našeg predstavnika za koju smo ranije izabrali V. Đuričić. 

Cijena tog putovanja bila bi 520-600 eura (put + noćenje). Prijedlog da na 52. sjednicu EMS Council 

pošaljemo V. Đuričić je prihvaćen sa 6 glasova za i jednim suzdrţanim. 

 

Ad 4. Priprema MI9 

V. Đuričić iznosi da su obavljeni svi zadaci koji su do sada trebali biti obavljeni za MI9. Sloţen je program, 

dostupan je na internetskim stranicama. Imamo 48 usmenih predavanja i 12 postera. Poslane su obavijesti 

autorima da su radovi prihvaćeni. Mislav Anić je odustao od sudjelovanja na MI9.  

Hrvatska kontrola zračne plovidbe (HKZP) će sponzorirati skup s 2000 €, a Altium International s 300 €. 

Generalni pokrovitelji su Ministarstvo poljoprivrede i Ministarstvo znanosti i obrazovanja.  

Druga obavijest o skupu će biti poslana idući tjedan. 

Dogovorena je večera u restoranu Maksimir, cijena je 35 € po osobi, na bazi 40 osoba, s time da je 

participacija uzvanika 20 €, dok će se ostatak platiti iz budţeta konferencije.  

Imamo dvoje pozvanih predavača Joan Cuxart i Ţeljka Stone. Ostali pozvani predavači neće prisustvovati 

konferenciji - Nikolina Ban se ispričala, a Elena Mateescu nije odgovorila na poziv e-mailom. 

Što se tiče troškova – za Ţeljku Stone nema troškova jer će ih sama platiti sa svog projekta. Za Joan Cuxarta 

će EMS sufinancirati putne troškove u visini 150 €, a HMD će ih nadoplatiti uz troškove javnog prijevoza 

Zagrebom i troškove smještaja.  

HMD će ići na sastanak u Kraš s Ivanom Haramina, 2. ili 3. studenoga. Ići će V. Magjarević, V. Đuričić i N. 

Vikić-Topić ako će moći zbog poslovnih obaveza.  

Vaţno pitanje je ima li DHMZ licencu za Zoom, što će V. Đuričić sutra pitati I. Güttlera. Rezerva je licenca 

preko Geofizičkog odsjeka.  

Nadalje, V. Đuričić postavlja pitanje hoćemo li sva predavanja dignuti na Youtube. Svi prisutni se slaţu s time, 

no trebat će staviti obavijest o snimanju na vrata dvorane te obavijestiti predavače. 

Po pitanju simultanog prevoditelja, svi su se sloţili da ga nećemo angaţirati zbog ograničenih sredstava 
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Društva, a i malen je broj sudionika koji ne govore hrvatski jezik.  

 

Ad 5. Hrvatski meteorološki časopis 56 – status 

T. Likso se ispričala da ne moţe prisustvovati sjednici UO-a pa V. Đuričić iznosi novosti oko HMČ-a. Svi radovi 

su lektorirani. Lektura je plaćena. Imamo ponudu za prijelom i tisak.  

Plan je da HMČ izaĎe do kraja ove godine iako nije 100 % sigurno da će izaći iz tiska do 31. 12. 2023., no 

svakako će godina izdavanja časopisa biti 2023.  

 

Ad 6. Priznanje bonitetne tvrtke CompanyWall za pouzdanu organizaciju 

Zvala je gĎa. iz tvrtke CompanyWall te rekla da je HMD jedna od organizacija na trţištu koja se ističe 

odgovornim poslovanjem i uţivamo veliko povjerenje. Kao takvi bismo dobili uokvireno priznanje u A4 formatu 

te još neke popratne proizvode. Sve to košta 368 €. Predsjednica stavlja ponudu na glasanje.  

Jednoglasno je odbijena.  

 

Ad 7. Novosti na internetskim stranicama HMD-a 

Na internetskim stranicama konferencije, na prijavi za sudjelovanje postoji „kućica“ koju je moguće kliknuti: 

„Sudjeluje na konferenciji“. Razvila se diskusija što točno znači to „Sudjeluje na konferencije“. Dogovoreno je 

da će se N. Vikić-Topić javiti Noveni i pitati što su mislili pod time. 

 

Ad 8. Promjene u članstvu HMD-a 

Stigle su dvije nove prijave za članstvo u HMD, poslali su ih Nevio Babić i Matea Radočaj. N. Vikić-Topić čita 

njihove kratke ţivotopise. Oboje su prihvaćeni jednoglasno za nove članove HMD-a.  

N. Vikić-Topić obavještava članove UO da je dvoje članova podnijelo zahtjev za izlazak iz Društva, to su: 

Sanda BarkiĎija i Danijel Brkić. 

 

Ad 6. Razno 

V. Đuričić za proljetni izlet 2024., na kraju svibnja ili početku lipnja, predlaţe odlazak na Pelješac gdje bismo 

otišli u posjet novom radarskom centru, pogledali bismo Pelješki most. Na povratku bismo mogli proći dolinu 

Neretve. Bio bi to dvodnevni ili trodnevni izlet. 

I. Ljuština ističe da bi trebalo izbjegavati produljene vikende jer tad većina ljudi ide s obitelji na more ili 

vikendicu. 

M. Rupčić predlaţe da se za online sjednice UO-a HMD-a koristi Jeetsy umjesto Zoom-a jer nema 

ograničenja.  

V. Đuričić podsjeća M. Rupčića i N. Vikić-Topića da dovrše prijavu za dodjelu sredstava znanstvenim 

udrugama od MZO-a.  

 
Sastanak je završio u 18:00. 
 
Zapisničar: Nikola Vikić-Topić 


